
Finansudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 42
Aktstykke om forhøjelse af UFST's låneramme

Spørgsmål 1

Vil ministeren redegøre for, hvorfor forhøjelsen i dette aktstykke af lånerammen i Udvik-

lings- og Forenklingsstyrelsen ikke er blevet medtaget i tidligere aktstykker fra 2019, hvor

lånerammen er blevet forhøjet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel

formand
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